
 
 

Zápis z porady vedení PřF UJEP dne  2. 10. 2007. 
 
Přítomni:    doc. Pavlík, dr. Kořínková, Mgr. Balej, dr. Sýkorová Dvorníková, ing. Lauterbach 
Omluveni:  doc. Novák, 
Hosté:         Mgr. Raška. 
 

1. Hlavní koordinátor ERASMU Mgr. Raška informoval vedení o současném stavu a 
možnostech mobilit na PřF. Přednesl perspektivy a cíle. Proděkan Pavlík se vyjádřil 
k možnosti vést kurzy v anglickém jazyce pro přijíždějící zahraniční studenty. Pro tyto 
studenty se také  připravuje průvodce. 

2. Proděkan Pavlík informoval o jednání na kolegiu rektorky: 
- od 15. 10. 2007 začne platit směrnice rektorky ke zveřejňování závěrečných 

prací    
- dne 15. 10. 2007 proběhne slavnostní zasedání vědecké rady univerzity 

vědeckých rad fakult  při příležitosti udělení čestné vědecké hodnosti „doktor 
honoris causa“ prezidentu České republiky prof. Klausovi. Na tento den 
rektorka vyhlásila „Rektorské volno“, 

- v nejbližší době bude potřeba připravit pro prorektora ing. Cyhelského analýzu 
našich prostorových požadavků na budovu „A“ v kampusu, 

-    oddělení pro evropské projekty na rektorátě připravuje návod pro řešitele projektů. 
3. Proděkanka Kořínková informovala 

-     imatrikulace v Ústí - 16. 10. 2007 od 10 hod. ve velké aule PF UJEP, 
imatrikulace v Litvínově  –  23. 10. 2007 od 13 hod. – do 12. 10. 2007 nahlásit   
proděkance 1 zástupce z katedry do taláru na každou imatrikulaci, 

- zatím neoficiálně informovala o výsledcích zasedání Akreditační komise,   
                  reakreditaci dostala na 4 roky pouze doktorská fyzika, 

- z kateder proděkance nepřišly do 25. 9. 2007 žádné podklady na  
      propagaci pro akci „Kulatý stůl ředitelů SŠ“,  
-    na návrh děkana PřF bude vypláceno motivační stipendium. 

      4.   Proděkan Balej 
- v projektech Operačních programů pro konkurenceschopnost bude z celkové 

dotace počítáno s 8% na režii, 
-    informoval o možnosti zaměstnanců UJEP získat služební byt. 

5. Tajemník 
-     předložil vedení PřF přehled čerpání rozpočtu za 1-8/2007. 

6. Dr. Sýkorová Dvorníková 
-     dne 4. 10. 2007 od 13 hodin proběhne 1. celofakultní seminář v tomto    
       akademickém roce, 
-     byly vytištěny propagační letáky na „Den vědy“. 

7. Vedení PřF se znovu zabývalo směrnicí na interní grantovou agenturu PřF UJEP. Po 
doplnění připomínek proděkan Pavlík rozešle text v elektronické podobě vedoucím 
kateder k možnosti vyjádřit se. 

  
  
                                                                                Doc. RNDr. Stanislav Novák,CSc. 
                                                                                           Děkan PřF UJEP 
 
Zapsala: Y. Jůzová 


